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Komisia školstva, kultúry a športu          
                                                                                                              

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 29.11.2017 
 
 
     Poslanci       Neposlanci 
 
Prítomní členovia komisie:   1. Mgr. Viera Mokáňová             1. Marián Krištof 
      2. Mgr. Martin Begala                      
      3. Viera Hutmanová                            
      4. Marta Berešová 
 
Neprítomní členovia komisie:                                      1. Ervín Hrtan                                     
         2. Mgr. Alica Szilagyiová 
 
Ostatní prítomní:                   1. Mgr. Danica Gajdošová 
                   2. Ing. Svetlana Varhaniková 
 
     
Priebeh rokovania: 
 
1. Úvod 

Zasadnutie komisie otvorila a všetkých prítomných privítala Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka  
komisie. Materiál na zasadnutie komisie bol jej členom zaslaný v elektronickej forme. Všetci prítomní 
členovia komisie hlasovali za program zasadnutia jednomyseľne. 

2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Trebišov o určení výšky dotácie na prevádzku 
a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení na rok 2018 

Mgr. Viera Mokáňová oboznámila prítomných členov komisie s predloženým návrhom VZN, ktorý 
zahŕňa 
- legislatívne zmeny vo financovaní súkromných a cirkevných škôl a školských zariadení, t. j. ročná 
výška dotácie na dieťa vyššie uvedených zariadení predstavuje najmenej 88 % objemu finančných 
prostriedkov poukázaných obci, podľa zákona č. 564/2004 Z. z. o rozpočtovom určení výnosu dane 
z príjmov územnej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov, účelovo určených na mzdové a prevádzkové náklady pripadajúce na dieťa a žiaka 
v zriaďovateľskej pôsobnosti obce, 
- navýšenie pre odmeňovanie  nepedagogických zamestnancov a doplatenie do minimálnej mzdy, 
- navýšenie na kontinuálne vzdelávanie  a bežné výdavky v priebehu kalendárneho roka. 
Ing. Svetlana Varhaniková informovala členov komisie o dôvode absencie konkrétnej výšky dotácie na 
dieťa neštátneho zriaďovateľa v predloženom návrhu VZN a teda zatiaľ len o prognózovanej ročnej 
dotácii, ktorá vychádza z predpokladanej hodnoty jednotkového koeficientu pre rok 2018, ktorého 
výška sa odhaduje na 82,00 €, nakoľko sa počíta asi so 4 % navýšením oproti roku 2017. Takto 
prepočítaná dotácia bude zahrnutá aj v návrhu rozpočtu na rok 2018 a po zverejnení aktuálnych údajov 
upravená zmenou rozpočtu.   
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Konkrétne zmeny výšky dotácie na dieťa/žiaka v jednotlivých školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trebišov na rok 2018 oproti roku 2017 v percentuálnom vyjadrení 
sú obsahom dôvodovej správy k predloženému návrhu VZN.  

Komisia školstva, kultúry a športu odporúča schváliť predložený návrh Všeobecne záväzného 
nariadenia Mesta Trebišov o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl 
a školských zariadení na rok 2018 jednomyseľne. 

3. Predloženie návrhu Koncepcie rozvoja športu mesta Trebišov na roky 2018-2022 

Mgr. Viera Mokáňová oboznámila prítomných členov komisie so zmenami, ktoré boli v návrhu 
koncepcie vykonané po zastupiteľstve a stretnutiach so zástupcami klubov. Bol vypracovaný návrh 
rozdelenia dotácií, ktorý vychádza z návrhu rozpočtu na kalendárny rok 2018 pre položku rekreačné 
a športové služby. Uvedený návrh obsahuje hodnotiace kritériá, percentuálne rozdelenie do 
jednotlivých fondov a následne rozdelenie dotácie pre jednotlivé kluby v €. Podstatná je zmena 
v členskej základni, kde mládež nie je do 19, ale do 23 rokov. Tiež členovia nad 23 rokov sú rozdelení 
na Trebišovčanov a cudzích.  

Mgr. Martin Begala sa informoval, aká suma by podľa nových kritérií bola poskytnutá na rok 2018 
klubu SHOW DANCE. Mgr. Viera Mokáňová uviedla konkrétne sumy pre všetky kluby z návrhu 
rozdelenia dotácií.                                                                                                                                   

Pani Marta Berešová poukázala na výborné výsledky mládežníckej základne klubu VICTORY a jeho 
nedostatočné spropagovanie. Za problém finančného zabezpečenia činnosti klubu nepovažuje platby 
za nájom priestorov, ale jeho drahé materiálne vybavenie športovými potrebami /napr. košíky/. 
Mgr. Martin Begala navrhol, aby malé kluby vytvorili harmonogram ich športových aktivít, t. j. koľko 
súťažných turnajov robia a koľko členov klubu sa ich aj reálne zúčastňuje z dôvodu efektívneho 
poskytovania dotácie. Navrhuje odmeniť úspešných reprezentantov na konci sezóny ako motiváciu 
napr. Pohárom primátora.  
Mgr. Viera Mokáňová navrhuje rozšíriť propagovanie športových výkonov a výsledkov klubov 
a jednotlivcov prostredníctvom infolistu a webovej stránky mesta po spracovaní a doručení výstupných 
materiálov klubmi mestu. Tiež navrhuje zapracovať platby za nájom v mestských športových 
a školských objektoch pre športové kluby do cenníka služieb poskytovaných mestom a mestskými 
organizáciami. Metodika rozdeľovania finančných prostriedkov pre kluby bude zapracovaná do VZN. 
Bude potrebná kontrola počtu členov a dodržanie kritérií, v opačnom prípade dotáciu nebude možné 
poskytnúť.  
Komisia školstva, kultúry a športu odporúča schváliť predložený návrh Koncepcie rozvoja športu 
mesta Trebišov na roky 2018-2022 jednomyseľne. 

4. Rôzne 

Mgr. Viera Mokáňová uviedla, že mesto plánuje zapojiť sa do výzvy SZĽH na rekonštrukciu zimného 
štadióna, mali by sa zrekonštruovať šatne a osvetlenie. 

5. Záver 

Mgr. Viera Mokáňová sa prítomným poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie komisie. 

 
   
Zapísal: Mgr. Danica Gajdošová, tajomníčka komisie 
 
Schválil: Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka komisie 


